
Hvordan skal Hou udvikles?

-det var det store spørgsmål på en solbeskinnet onsdag aften. Og by-
vandringen i Hou blev et tilløbsstykke for mellem 90 og 100 inter-
esserede deltagere. Hou Fællesforum havde inviteret til denne byvan-
dring, for at informere Hous borgere om den planlagte udvikling, og det 
lykkedes i høj grad, ikke mindst i kraft af Palle Holstings venlige, men 
præcise ledelse af arrangementet. Der var inviteret et panel af vidende 
mennesker der forklarede om planerne for Alexandra Plads, havneplad-
sen, klimasikring, udvikling af Færgebyen, parkeringsstrategi og trafik 
samt ombygninsplanerne for havnen. Mellem de mange indlæg, fortalte 
Gunhild Hoe om havnen og de historiske bygninger, og fortidens mange 
ændringer byen har været igennem. Arrangementet sluttede i sejlklub-
bens klubhus med en snak over en kop kaffe, vand eller øl.
Fællesforums intention var, at vi alle skulle blive klogere på byens og 
havnens udvikling, og det lykkedes i høj grad. Byggeplaner og fremtidig 
udvikling, vil også fremover blive diskuteret, men de der deltog i ar-
rangementet, er betydeligt bedre klædt på til fremtidens debatter.
Tak til Hou Fællesforum for at godt arrangement.
06.10.2021 Red. Jann Worm

Byvandringen startede ved den gamle station, hvor formanden for Hou Fællesforum Jon Jensen bød velkommen



Med Caféen i baggrunden 
fortæller Levi Dørken 
fra Flæks arkitekter 
om byggeplanerne ved 
Færgebyen

Om ganske kort tid vil 
dette billede være 
historisk, istedet for det 
ryddede ralleje, hvor 
lystbådene før stod om 
vinteren, vil her skyde 
bygninger op


